
Zápis č. 14/2014NI
zo zasadnutia Komisie životného prostredia, výstavby a územného plánovania

Termín konania: 20.8.2014

Miesto konania: Obecný úrad v Jaslovských Bohuniciach

Prítomní: podl'a prezenčnej listiny: Božena Krajčovičová - starostka
Ing. Pavol Miklošovič - predseda komisie
Ing. Ľuboš Bokor - člen
Ing. Patrik Viskupič - člen
Emília Prítrská - člen
Ing. Milan Fitoš - člen
Ing. Gabriela Nádaská - tajomník

Program:

1. Multifunkčné ihrisko v areáli bývalých kasární
2. Rôzne

K bodu 1

Starostka obce Božena Krajčovičová predložila návrh na umiestnenie multifunkčného ihriska
na jestvujúcu betónovú plochu v areáli bývalých kasárni za objektom telocvične. Ihrisko je
navrhnuté s asfaltovou plochou a mantinelmi s využitím na športové aktivity- basketbal,
volejbal, hokejbal, prípadne v zimných mesiacoch ako prírodná I'adová plocha na
korčul'ovanie.

K uvedenému sa uskutočnila miestna obhliadka. Starostka Božena. Krajčovičová uviedla, že
dodávatel'ská firma ihriska takisto urobila obhliadku a predmetná plocha je vhodná.
Nevyužívané priestory susediaceho objektu ubytovne je možné využívať ako sociálne
zázemie ihriska.

Ing. Miklošovič a Ing. Bokor nesúhlasili s uvedeným návrhom a odporúčajú ihrisko situovať
v súlade so schválenou Štúdiou využitel'nosti areálu bývalých kasární, t.j. pred vstupom do
tenisového areálu.
Ing. Miklošovič zároveň požiadal starostku obce, aby zabezpečila premeranie rovinatosti
predmetnej betónovej plochy a cenovú ponuku na technológiu pre umelý I'ad.

Ostatní členovia komisie s návrhom starostky súhlasili.

Po prerokovaní návrhu starostky Boženy Krajčovičovej a stanoviskách členov komisie na
umiestnenie multifunkčného ihriska, Komisia životného prostredia, výstavby a územného
plánovania odporúča ihrisko umiestniť na jestvujúcu betónovú plochu v areáli bývalých
kasárni za objektom telocvične

Hlasovanie: za:
proti:
zdržal sa:

3 (Prítrská, Viskupič, Fitoš)
2 (Miklošovič, Bokor)
O



K bodu 2

Starostka Božena Krajčovičová upozornila, že nie je doriešená situácia s hasičskou
zbrojnicou s odvolaním sa na závery Komisie životného prostredia, výstavby a územného
plánovania zo 6.2.2014, kde boli doporučené dve alternatívy - rekonštrukcia jestvujúcej, resp
realizácia novej hasičskej zbrojnice v areáli bývalých kasární.
Predseda komisie Ing. Miklošovič uviedol, že komisia má len odporúčací charakter a preto
navrhol ponechať rozhodnutie na obecnom zastupitel'stva na jeho najbližšom zasadnutí.

V Jaslovských Bohuniciach, 20.8.2014 Zapísal: Ing. Pavol Miklošovič


